
Isten háta mögött

Írta: Csillagpont
2011. július 01. péntek, 13:22

Július 21. csütörtök, Étterem emelet, 20.30–22.00

A hétköznapi szóhasználatban a nagyobb városoktól, központoktól távol eső településekre
szoktuk mondani, hogy az Isten háta mögött vannak. De vajon tényleg „az Isten háta mögött”
vannak ezek a falvak? Miért mondjuk ezt rájuk? Mi nincs ott? Kik vannak ott? Milyen
problémákkal küzdenek? Milyen segítséget várnak? És vajon mi a dolga egy ilyen Isten háta
mögötti településen a lelkésznek? 

  

Ilyen és ezekhez hasonló kérdésekre keressük a választ a kerekasztal-beszélgetés
résztvevőivel: Balog Zoltán államtitkárral, Csomós József püspökkel, Bereczky Örs ormánsági
lelkipásztorral és Kovács Attila kárpátaljai lelkipásztorral.
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